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Naše škola se rozroste o další patro
Milí spoluobčané, ve vánočním vydání zpravodaje jste
byli informováni o tom, že obec Vidče podala žádost
k Ministerstvu pro místní rozvoj na podporu projektu
s názvem ZŠ Vidče – Nástavba základní školy. V druhé
polovině května dorazila na obec radostná zpráva
v podobě oznámení o přidělení dotace ve výši 45 mil. Kč.
Nyní je před námi výběrové řízení na zhotovitele. Stavba
samotná započne o letních prázdninách roku 2024 –
nechceme stavbu zahajovat z důvodu klimatických
podmínek v podzimních měsících a rovněž nám přijde
vhodné provádět demoliční práce v průběhu letních
prázdnin, kdy se v okolí školy nepohybují děti. Výuka
žáků bude i v průběhu výstavby probíhat ve stávajících
prostorách školy, je nutné však počítat s občasným
“pracovním ruchem” ze staveniště. Věříme, že celá
stavba proběhne bez větších komplikací a v září roku
2025 budou škole předány do užívání 4 nové odborné
třídy v podobě jazykové, přírodovědné, multimediální
a fyzikální a chemické učebny. Vzniknou rovněž dvě
nové družiny, kabinety pro vyučující a sociální zařízení
pro žáky a vyučující a bude vybudován výtah
obsluhující všechna nadzemní podlaží ZŠ. Základní
škola Vidče je důležitou institucí pro obyvatele naší
obce, ale i pro obyvatele sousední obce Střítež
nad Bečvou, jejichž děti ZŠ navštěvují. Realizací tohoto
projektu tak ZŠ nabídne žákům opět kvalitnější
a modernější zázemí pro výuku.
Projekt ZŠ Vidče – Nástavba základní školy nebyl

jediným podpořeným projektem naší obce v rámci
dotačních titulů Ministerstva pro místní rozvoj.
Z takzvaného zásobníku náhradních projektů byl
dodatečně podpořen částkou 930 520 Kč i projekt
s názvem Multifunkční hřiště s trojtunelem. Na starém
asfaltovém hřišti za školou tak vyroste zbrusu nové
hřiště zejména pro děti prvního stupně a děti
navštěvující školní družinu. I tento projekt bude fyzicky
realizován v průběhu příštího roku tak, abychom
minimalizovali riziko poškození nového hřiště v průběhu
výstavby dalšího patra budovy ZŠ. Děkujeme

za součinnost paní ředitelce
ZŠ Vidče Mgr. Evě
Mandulové při přípravě
žádosti o dotaci u obou výše
zmíněných projektů.

Milí Vidčané, léto je
za dveřmi, a tak bychom
Vám rádi popřáli, abyste si
užili příjemnou dovolenou,
krásné prázdniny a spoustu
sluncem zalitých dnů.
Těšíme se na setkání s Vámi
ať už na Jánských ohních,
videčské pouti, hasičské
soutěži Videčská vlna, retro
párty, na některém
z promítání letního kina či
na Videčském rockování.

Mgr. Pavel Drda,
starosta obce

Jiří Vaculín,
místostarosta obce

Slovo starosty
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Výpis z usnesení č. 4/2023 ze zasedání zastupitelstva obce dne 13. 4. 2023
42/2023 Zastupitelstvo obce Vidče bere na vědomí
informaci o možnosti založení společnosti zajišťující
svoz komunálních odpadů.
49/2023 Zastupitelstvo obce Vidče bere na vědomí
zprávu inventarizační komise o provedené inventarizaci
majetku obce za rok 2022.
50/2023 Zastupitelstvo obce Vidče schvaluje záměr
prodeje části pozemku p.č. 263/2 (ost. plocha,
ost. komunikace) v majetku obce o výměře cca 250 m2
a pověřuje starostu obce záměr prodeje pozemku
zveřejnit na úřední desce.
51/2023 Zastupitelstvo obce Vidče schvaluje záměr
prodeje části pozemku p.č. 2826/1 (ost. plocha,
ost. komunikace) v majetku obce o výměře 7 m2
a pověřuje starostu obce záměr prodeje pozemku
zveřejnit na úřední desce.
52/2023 Zastupitelstvo obce Vidče schvaluje záměr
prodeje části pozemku p.č. 1479/4 (ost. plocha,
ost. komunikace) v majetku obce o výměře 3 m2
a pověřuje starostu obce záměr prodeje pozemku
zveřejnit na úřední desce.

53/2023 Zastupitelstvo obce Vidče schvaluje záměr
prodeje části pozemku p.č. 2906/1 (vodní plocha)
v majetku obce o výměře 122 m2 a pověřuje starostu
obce záměr prodeje pozemku zveřejnit na úřední desce.
54/2023 Zastupitelstvo obce Vidče dle § 84 odst 2
písm. f) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích ve znění
pozdějších předpisů deleguje starostu obce Vidče jako
zástupce obce na jednání valné hromady spol. Vodovody
a kanalizace Vsetín a.s. konané dne 8. 6. 2023. Jako
náhradníka deleguje místostarostu obce.
55/2023 Zastupitelstvo obce Vidče schvaluje podání
žádosti o dotaci “Obnova místní komunikace u domu
č.p. 562 v obci Vidče“ z podprogramu MMR, Podpora
obnovy a rozvoje venkova pro rok 2023, Dotační titul A
Podpora obnovy místních komunikací a souhlasí se
závazkem finanční spoluúčasti z rozpočtu obce
2023/2024.

Mgr. Pavel Drda, starosta obce
Jiří Vaculín, místostarosta obce

Výpis z usnesení č. 8/2023 ze zasedání rady obce dne 26. 4. 2023
90/2023 Rada obce Vidče bere na vědomí informaci
o možnosti nabytí částí pozemku p.č. 1987/9, p.č.
1987/11 a p.č. 1985/5 do majetku obce Vidče
a pověřuje starostu obce zajistit vyhotovení
geometrického plánu.
91/2023 Rada obce Vidče bere na vědomí informace
o pasportizaci a mostních listech mostních objektů
v majetku obce Vidče.
92/2023 Rada obce Vidče bere na vědomí informace
o postupu u převodu pozemků pod chodníkem v úseku
obchod Fabián - zastávka U Křižana do majetku obce
Vidče.
93/2023 Rada obce Vidče schvaluje Dodatek č.1
k rámcové smlouvě o dílo 37/2020 ze dne 31.05.2020
s fa CASNET s.r.o., 1. máje 1000, 75661 Rožnov
pod Radhoštěm, IČO: 25363905. Předmětem dodatku je
rozšíření smlouvy o třetí stupeň zálohování do datového
centra CASNET s.r.o. Rada obce pověřuje starostu obce
podpisem dodatku.
94/2023 Rada obce Vidče schvaluje cenovou nabídku
fa TOLZA, spol. s r.o., Kaštanová 539, 62000 Brno, IČO:
26970678 na vyhotovení prováděcí dokumentace k akci
Sběrný dvůr - Vidče a pověřuje starostu obce odesláním
objednávky.
95/2023 Rada obce Vidče na doporučení výběrové
komise rozhodla, že zhotovitelem zakázky “Multifunkční
hřiště s trojtunelem” bude firma 4soft, s.r.o.,
Krkonošská 625, 46841 Tanvald, IČO: 28703324. Rada

obce zároveň schvaluje smlouvu o dílo s firmou 4soft,
s.r.o., Krkonošská 625, 46841 Tanvald, IČO: 28703324.
96/2023 Rada obce Vidče schvaluje provozní řád
dětského hřiště u hasičárny dle přílohy č. 3 tohoto
usnesení.
97/2023 Rada obce Vidče schvaluje provozní řád
workoutového hřiště v kulturně sportovním areálu
Na Sahaře dle přílohy č. 4 tohoto usnesení.
98/2023 Rada obce Vidče bere na vědomí informace
o žádosti manželů Šokalových o uzavření smlouvy
o zřízení věcného břemene - pozemkové služebnosti
stezky a cesty na pozemcích p.č. 1052/5 a p.č. 1052/6
v majetku obce Vidče.
99/2023 Rada obce Vidče schvaluje použití částky 8
000 Kč z rozpočtu zřizovatele poskytnutého Základní
škole Vidče, okres Vsetín, Vidče 181, 75653 Vidče, IČO:
05433312 na financování dohody o provedení práce
pro vyučující logopedie v Základní škole Vidče, okres
Vsetín, Vidče 181, 75653 Vidče, IČO: 05433312.
100/2023 Rada obce Vidče schvaluje cenovou nabídku
pana Jiřího Brzokoupila, Vidče 486, 75653 Vidče, IČO:
11533340 na výkon koordinátora BOZP u zakázky
Odkanalizování obce Vidče – lokality Háje – systém
MDČOV a zároveň schvaluje příkazní smlouvu
dle přílohy č. 5 tohoto usnesení.

Mgr. Pavel Drda, starosta obce
Jiří Vaculín, místostarosta obce

Výpis z usnesení č. 9/2023 ze zasedání rady obce dne 24. 5. 2023
102/2023 Rada obce Vidče bere na vědomí informace
o opravě plotu u domu č.p. 33 v rámci akce Výstavba
chodníku v obci Vidče.
104/2023 Rada obce Vidče schvaluje nabídku
fa Digiregion s.r.o., Filmová 689, 76001 Zlín, IČO:
08458472 na pořízení systémového řešení pro obecní
komunikaci Digiregion.cz - obecní web, aplikace,
software úřední desky s licencí na 4 roky.
105/2023 Rada obce Vidče schvaluje darovací smlouvu
uzavíranou mezi obcí Vidče a Sdružení Mikroregion
Rožnovsko, Masarykovo náměstí 128, 75661 Rožnov
pod Radhoštěm, IČO: 70238642. Předmětem daru je
převod elektronické úřední desky do majetku obce
Vidče.
106/2023 Rada obce Vidče schvaluje nabídku

Ing. Zdeňka Bahnera, Vidče 519, 75653 Vidče, IČO:
65514076 na periodické prohlídky mostních objektů
ve správě obce na roky 2023-2025.
107/2023 Rada obce Vidče schvaluje Smlouvu o zřízení
pozemkové služebnosti stezky a cesty uzavíranou
k pozemkům p.č. 1052/5 a p.č. 1052/ 6 uzavíranou
mezi obcí Vidče a panem R.Š. a M.Š.
108/2023 Rada obce Vidče schvaluje nabídku
Ing. arch. Lukáše Bargela, 5. května 1524, 75661
Rožnov pod Radhoštěm, IČO: 73090662 na vyhotovení
projektové dokumentace a dokumentace pro provádění
stavby k akci Hasičská zbrojnice - Vidče.

Mgr. Pavel Drda, starosta obce
Jiří Vaculín, místostarosta obce
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Informace k odpadovému hospodářství v obci Vidče za rok 2022
Vážení občané, jistě již řada z Vás zaregistrovala, že
od roku 2030 bude zakázáno ukládat na skládky
neupravený směsný odpad, tedy obsah černých
a kovových popelnic, které máme každý doma
na zbytkový odpad. A není to jediné omezení. Již nyní
se každý rok zdražuje a zdražovat bude ukládání tohoto
odpadu na skládku. Bohužel v našem regionu je zatím
skládkování jedinou možností, jak směsný odpad
odstranit. Tedy každý rok se nám bude s naprostou
jistotou odpadové hospodářství prodražovat. Pokud
nechceme platit ještě vyšší poplatek za odpady, je
nutností odpady co nejlépe vytřídit a směsného odpadu
produkovat co nejméně. V roce 2022 jsme
vyprodukovali 129,9 kg směsného komunálního odpadu
na obyvatele a rok, zatímco v roce 2021 to bylo “pouze”
120,7. Zkusme se tedy ještě jednou zamyslet, zda vše,
co končí v černých nádobách na směsný komunální
odpad, tam opravdu patří a zda tento odpad není možné
vytřídit a předat k využití. Nebo ještě lépe, zda nám
některý odpad musí vůbec vznikat.

Kvalitnější dotřídění odpadů bude i nutností z důvodu
plnění třídících cílů, ke kterým zákon o odpadech
všechny obce a města zavazuje. Od roku 2025 musíme
vytřídit 60 % komunálních odpadů a v roce 2035
to bude již 70 %. Nejde zrovna o snadno dosažitelné
cíle. V roce 2022 jsme třídící cíle plnili na 52,7 %. Tedy
do limitu pro roky 2025-2029 nám chybí ještě krůček,
ale co dále? Za neplnění těchto cílů je v zákoně
stanovena penalizace až do výše 200 tis. Již nyní
za nakládání s odpady obec platí ze svého rozpočtu
o cca 450 tis. Kč ročně více, než vybere od Vás občanů
a jistě nikdo z nás nechce platit ještě více. I přes výše
uvedené bych chtěl konstatovat, že na tom nejsme
ve srovnání s ostatními obcemi vůbec špatně,
pro drtivou většinu obcí je nedosažitelným cílem dostat
se na 150 kg směsného komunálního odpadu
na obyvatele a rok, nicméně jsou i obce, kde je
produkce směsného komunálního odpadu
pod 100 kg/obyvatel/rok.

Mgr. Pavel Drda
starosta obce
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Vítání občánků
Vítání občánků je bezesporu jednou ze slavnostních událostí každé obce. Je tomu také tak i u nás. V pátek
19. května 2023 byli naši nejmenší občánci slavnostně přivítání v kulturním sále ve Vidči místostarostou obce
panem Jiřím Vaculínem, který popřál dětem Pavlíně, Patrikovi, Michaele, Emě, Matějovi, Nině, Matyášovi, Janovi,
Dominikovi, Magdaleně, Lee a Matyldě hodně zdraví, štěstí a spokojenosti. Krátký program složený z básniček
a písniček si připravily děti z mateřské školy pod vedením paní ředitelky Hany Crhové. Poté následoval zápis rodičů
do kroniky a fotografování u kolébky. Pro upomínku na tuto sváteční událost dostalo každé miminko malý dárek
a maminka kytičku a pozvánku do místní knihovny spolu s uvítacím čtenářským balíčkem, který předala paní
Božena Zajícová.
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I když sedmdesátiletá, stále dáma - naše Valašenka...
Ve čtvrtek 5. kvěna 2023 jsme se sešli v kulturním
domě Vidče a slavili 70 let našeho folklorního souboru
„Valašenka“. Ta začala fungovat v roce 1953
pod vedením paní Barbory Kantorkové. Od té doby se
střídaly ve Valašence děti i vedoucí. Jen v jednom
školním roce, a to 1966/1967 se Valašenka „rozpadla“,
ale rychle se zase dala dohromady. Paní Kantorkovou
vystřídala paní učitelka Růžena Zetková a spolu se svou
rodinou nechala u dětí hodně ze svého srdíčka. Paní
Kantorková i paní Zetková nás při vystoupení 5. května
2023 sledovaly z onoho pověstného hudebního nebe.
Paní Mgr. Dobromila Halamíková (třetí vedoucí
Valašenky) nás sledovala přímo při vystoupení
a myslím, že se jí vystoupení dětí líbilo – malé děti
si připravily pásmo „En, ten, ta je“ a „Strnisko“, větší
děti pak zaujaly pásmem „Chorovody“ a předvedly tance
„Hrablový“ a „Mašlový“.
Chybí už jenom jedna podstatná informace – kdo to vše
organizoval. Poděkování patří Mgr. Pavle Smílkové

(současné vedoucí Valašenky), Michaele Bařinové (která
je opravdu pravou rukou Pavly Smílkové) a rovněž
Martině Legnavské, která před odchodem na mateřskou
dovolenou pomáhala s přípravou všech pásem. Máme
tak tři vedoucí, z nichž si žádná nenárokuje vedoucí
postavení a pracují na bázi spolupráce a důvěry.
Speciální poděkování patří všem dětem, které
se zúčastnily. Jsou skvělé, když obětují svůj volný čas.
Věřte, že není jednoduché držet tradice tak, jak se snaží
Pavla, Míša a Martina i všechny děti.
Takže velký dík, byli jste všichni skvělí…
Rovněž chci poděkovat Mgr. Tomáši Grossovi
za průvodní slovo během večera a muzice vedené panem
Petrem Valou. No a za skvělé fotografie dík
Mgr. Františku Jaskulovi.

Mgr. Eva Mandulová
ředitelka školy

Ve Vidči se stále něco děje!
První jarní akcí, kterou Vidče ožilo a jež vylákala místní
obyvatelstvo ze zimního spánku bylo PÁLENÍ
ČARODĚJNIC dne 28. 4. 2023. Počasíčko přálo a akce
byla zahájena čarodějnickým rejem. Pódiu dominovaly
tři dekorativní čarodějnice, které v průběhu odpoledne
vařily v hrnci polévku. Při slunečném pátku na děti
čekaly na hřišti stanoviště se zábavnými čarodějnickými
úkoly jako např. hod hadem, počítání pavouků či přelet
přes kládu. Další zábavou byla Slackline, což je
novinka. Je to lano, které děti musí přeručkovat na
druhou stranu a tato výzva je pro ně moc lákavá.
Nechybělo ani malování na obličej, které by se tentokrát

dalo nazvat přímo uměleckými díly v podání vždy
ochotné paní Šárky Nerádové a její kolegyně.
O občerstvení se postarali myslivci, kteří nabídli
lahodné zvěřinové speciality a sladkou tečku nabízel již
tradičně pan Hladký se svým trdelníkem. V programu
nechyběly soutěže pro děti ani čarodějnický rej. Diváci
mohli také shlédnout vystoupení skupiny H2BSB
z Rožnova pod Radhoštěm pod vedením paní učitelky
Eriky.
Akce vyvrcholila upálením zlobivé čarodějnice
a následně stavěním máje, protože měsíc duben končí
a nastává máj, lásky čas.
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KÁCENÍ MÁJE A DEN DĚTÍ
A jak to dopadlo s Videčským májem? Naštěstí dobře.
I přesto, že se ho parta vagabundů pokusila shodit
a máj nařízli, nakonec si to výtržníci rozmysleli a máj
zanechali stát.
Dne 27.5 . byl máj shozen v plánovaný den. A protože
na konci května už je jenom krůček k prvnímu červnu,
což je Den dětí, rozhodli jsme se tyto dvě akce letos
spojit dohromady. Oslava Kácení máje a Dne dětí tedy
letos proběhla současně. Na návštěvníky opět čekal
bohatý program. Děti ze ZUŠ Frenštát p. R. předvedly
divákům jazzové, moderní, i klasické vystoupení
a nechyběla ani naše videčská Valašenka. Pan starosta
využil tohoto momentu k tomu, aby veřejně poděkoval
vedoucím souboru Valašenka Pavle Smílkové a Míše
Bařinové za jejich obětavou mnohaletou práci. Během
odpoledního programu se diváci mohli zúčastnit
již tradičně dospěláckých soutěží jako jsou soutěž
v řezání dřeva na čas anebo soutěž v pití piva.
Odpolednem provázala hudba DUO HTK, a tito dva
výborní zpěváci se širokým repertoárem potěšili všechny
věkové kategorie. Děti dostaly ke svému svátku možnost
vyskákat se dosytosti, což mají nejraději.
Na umělém hřišti na ně čekaly nafukovací atrakce
v podobě skákacího hradu a nafukovací skluzavky.
Nechyběla ani bungee trampolína a taky Slackline.
Milovníci fotbalu hráli fotbal, jiné děti se věnovaly
volejbalu a byla radost pohledět na to, že náš sportovní
areál na Sahaře je plně využit do posledního metru,
a každý si přišel na své. Hasiči zajistili nejen
občerstvení, ale i bezpečný průběh kácení máje, za což
jim patří dík. V závěru akce po padnutí máje si děti
s radostí běžely pro fáborky. Veselí pokračovalo
pro vytrvalé návštěvníky do pozdějších hodin.
Tímto bychom chtěli poděkovat všem za Vaši přízeň.
Jste to právě Vy, kteří Vaší přítomností a podporou
tvoříte atmosféru videčských akcí.
Na neposledním místě je potřeba poděkovat hlavně
dobrovolníkům, kteří ochotně věnují svůj čas a zajišťují
plynulý průběh všech akcí.

Dobrovolníci kulturní komise, kterým patří dík:
Renatce Spáčilové, Karolínce Jasné, Adélce Kubešové,
Irence Jasné, Milence Dudové, Romanovi Petruželovi,
Anetce Novákové, Blance Drdové, Šárce Nerádové, Šárce
Pavlíčkové, Svaťce Minarčíkové, Verči Gerlové, Pavlíně
Parks, Michalu Sejkorovi, žákyním deváté třídy a také
panu místostarostovi Jirkovi Vaculínovi.
Dík patří také panu starostovi Mgr. Pavlu Drdovi, který
se svou neutuchající energií a zájmem o Vidče se stále
snaží věci zlepšovat, podporuje nové nápady a věří, že
tyto společenské akce stmelují občany dohromady,
a tím vytváří přátelskou komunitu, která není k sobě
lhostejná. Příští videčskou akcí jsou Jánské ohně
na Zuberském kopci. Nenechte si ujít každoroční
nezapomenutelný zážitek, až Svatojánská vatra opět
rozzáří naše valašské kopce dne 23. 6. 2023.

Za kulturní komisi
Bc. Pavlína Parks
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V květnu i červnu tohoto školního roku jsme měli opět mnoho aktivit. Jednou z nejvýznamnějších byly oslavy
70. výročí založení folklorního souboru Valašenka, které se uskutečnilo 4. 5. 2023. Děti zúročily nejen celoroční
přípravu, ale i zkušenosti získané na trojdenním soustředění Valašenky ve dnech 16. - 18. 3. 2023.
Dařilo se nám v soutěžích. Velmi fyzicky i vědomostně náročného Závodu všestrannosti se v Rožnově
pod Radhoštěm zúčastnilo družstvo žáků 7. třídy
ve složení Eva Bahnerová, Veronika Jurčová, Robert
Křenek a Nikolas Valčík. V opravdu velké konkurenci
se umístili na 7. místě. Velkého úspěchu dosáhla Dorota
Holčáková (3. třída), když se přes okresní a krajské kolo
(tam zvítězila v kategorii „komiks“) literární soutěže
O Poklad strýca Juráša (na téma Kde končí svět – dobré
zprávy) probojovala do kola celostátního. Úspěch
na celostátní úrovni zaznamenal i Jaroslav Mandula
(9. třída), který v soutěži „Matematický klokan“ získal
3. místo. Matematické olympiády se zúčastnila
v okresním kole Nicol Obroučková (6. třída) – umístila se
na 10. – 13. místě. Tradičně jsme se zúčastnili
i každoroční soutěže „Jaloveček“, který byl letos rozdělen
pro žáky I. i II. stupně na vlastivědnou a přírodovědnou
část. V přírodovědné části získalo družstvo II. stupně
ve složení Michaela Urbanová (8. třída), Šárka Dobešová,
Zuzana Jurčová a Jaroslav Mandula (9. třída) 1. místo.
V ostatních kategoriích nám tentokrát štěstí nepřálo
a stupně vítězů nám unikly. Všem děkuji za reprezentaci
školy. Kromě soutěží se všichni žáci 9. ročníku
po jednotné přijímací zkoušce dostali na vysněné střední
školy.
Krásnou přednášku pro naše žáky připravila Bc. Barbora
Škařupová (naše bývalá žákyně) na téma cestování –
Kolumbie a Kostarika. Žáci 8. třídy se zúčastnili
vzdělávacího programu Revolution train s následnou
přednáškou a besedou s rožnovskými policisty.
Jak v praxi vypadá práce ve firmách si uvědomili osmáci
a deváťáci při návštěvě Gumáren Zubří. Nabídku
Valašského muzea v přírodě v Rožnově pod Radhoštěm
využili v rámci Muzejního dne třeťáci, osmáci
si vyzkoušeli práci keramiků pod vedením Mgr. Kateřiny
Cábové a prvňáčci byli slavnostně pasovaní na čtenáře
naší knihovny. Zkrátka „ten umí to a ten zas tohle“, což
je podtitul dalšího čísla školního časopisu Kamarád,
které vyšlo začátkem června.
Konec května a začátek
června věnujeme
exkurzím jednotlivých
tříd a 16. 6. 2023, pokud
nám to počasí dovolí,
uskutečníme další ročník
naší školní sportovní
olympiády.
Děkuji všem
pedagogickým i správním
zaměstnancům za jejich
práci v uplynulém
školním roce 2022/2023,
ke které vždy přidávají
trpělivost a vstřícnost.
Poděkování za vstřícnost,
spolupráci a podporu
naší škole patří
i zřizovateli školy, kterého
zastupuje Mgr. Pavel
Drda.
Celý náš tým přeje klidné,
pohodové a slunečné
prázdniny.

Mgr. Eva Mandulová
ředitelka školy



5, 6/2023 Zpravodaj obce Vidče8

Okénko do mateřské školy
Květen se nesl v duchu oslavy svátku
našich milovaných maminek. Jako
dáreček z lásky děti vytvářely keramická
srdíčka. Maminky jsme kreslili,
opěvovali, vyráběli se jim srdíčka,
kytičky, přáníčka a v neposlední řadě
jim připravili besídku. Ta měla téma
„U rybníka“ a děti nacvičily pásmo
provázené dramatizací na písničky jako
je Na Okoř je cesta, Mám malý stan,
Rodné údolí, Hastrmane tatrmane apod.
Kluci vystupovali jako trampi, dívky
jako mořské panny. Nechyběl ani vodník
či Bílá paní. Představení proběhlo venku
na ekozahradě a bylo zakončeno
tvořením obrázků z přírodnin
na mámině ruce. Bylo to povedené
a dojemné.
Mimo nácvik besídky staršáci
nezahálejí. Od 19. dubna ve středy
navštěvujeme plaveckou školičku
na krytém bazéně v Rožnově
pod Radhoštěm. Učíme se v tomto
období o planetě Zemi, vesmíru, hmyzu,
o dopravě a také o multikulturním světě.
Poslední týden v měsíci od 29. 5.
do 1. 6. se konal pobyt na škole
v přírodě. Již tradičně proběhl v „Údolí
zlaté Hlaváčky“ a letos měl podobu
kovbojské výpravy. Odjelo 16 odvážných
kovbojů a kovbojek a vydalo se vstříc
dobrodružství, nabitému programu
a hlavně třem nocím bez maminky
a tatínka. Děti tvořily, chodily na dlouhé
procházky po okolí, plnily různorodé
úkoly, absolvovaly program připravený
stážisty z městské policie z Rožnova
pod Radhoštěm, zapojily se do programu
canisterapie s paní Marcelou Žnůfkovou,
opékaly špekáčky, tančily, zpívaly,
prošly stezkou odvahy... Celý pobyt
se nesl ve slunném počasí a skvělé
náladě.
V průběhu měsíce června nás ještě čeká
slavnostní rozloučení s předškoláky
a pasování na školáky, které proběhne
16. 6. 2023. Bude naladěno
do kovbojského
stylu spolu
s doprovodným
programem
klauna Pepino
prcek. Poslední
školní měsíc bývá
krásně slunečný
a již provoněný
nádechem léta
a my kovboji si ho
jaksepatří
užijeme
než školička
zůstane zase
prázdná.

Krásné prázdniny
všem!

Bc. Alena
Chumchalová
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Svátek matek u Berušek
Jak jsme oslavili svátek maminek? Nejdříve jsme
vyrobili dárečky. V keramické dílničce pod vedením paní
Kateřiny Cábové, šikovné ručky dětí vymodelovaly z
hlíny úžasná srdíčka. Na přáníčka nakreslily usměvavé
sluníčka. Pilně nacvičovaly veselé písničky a tanečky,
aby svým maminkám i babičkám poděkovaly za jejich
starostlivost, trpělivost a lásku. Besídka proběhla
10. května.
Počáteční ostych a obavy zmizely v okamžiku, kdy každý
uviděl tu svoji milovanou maminku a mohl jí zamávat.
"Mámo, pojď si hrát" volaly děti a pozvaly maminky, aby
si společně nakonec zatancovaly.

Den dětí
31. června jsme v rámci oslav Dne dětí jeli na dopolední
výlet mikrobusem na Hlaváčky. Navštívili jsme
předškoláky ve škole v přírodě.
Po příjezdu děti plnily úkoly a zdárně našly poklad,
truhlu plnou sladkostí. Pak se rozdělily do skupin
a pod vedením policie zkoušely svoji obratnost
a zručnost na připravených stanovištích.
Úplně nejlepší byl sjezd v zajištění na laně mezi stromy.
Užili jsme si krásného prostředí a přírody a vrátili
se pořádně unavení.

Jana Martinková

Vážení sousedé,
dovolím si využít prostoru, který mi byl poskytnut
ve Vašem zpravodaji, a rád bych napsal pár řádků
o naší obci a společných plánech.
Po vleklých potížích s dokončením stavby, způsobenými
různými odvoláními, se podařilo po 3 letech dokončit
i poslední „dílek skládačky“ tak, aby celá trasa stezky
byla plně funkční a kompletní. Osazená nová lávka je
součástí projektu realizované stezky pro chodce
a cyklisty spojující naši obec se stávající cyklostezkou
Bečva a silnicí I/35 a dále komunikací do obce Zašová
po tzv. staré cestě a do Zubří přes lokalitu Hamry. Jak
všichni víme, tato nová spojnice je významným
bezpečnostním prvkem, neboť se jedná o velmi
frekventovanou trasu s pohybem automobilů, chodců
a cyklistů, jejichž pohyb po úzké silnici III. třídy byl
velmi nebezpečný. Bezpečnostní argument stavby
podtrhuje i několik tragických dopravních nehod
na silnici III. třídy (zasahovala PČR, hasiči, jeřáb,
vrtulník) a v křižovatce se silnicí I. třídy. Nová stezka je
opatřena hladkým živičným povrchem v šíři 3,0 m a je
doplněna veřejným osvětlením po celé své délce (což
všichni ocení ihned po setmění a víme, že v zimních
měsících to bývá velmi brzy). Stezka je již nyní i velmi
oblíbeným vycházkovým místem a příjemným
„zokruhováním“ při procházkách s rodinou, běhání atd.
Nová lávka přes řeku Bečvu je v rámci našeho regionu
naprosto unikátní a to jak svými parametry, tak svým
vzhledem. Nová lávka je tvořena prostorovou ocelovou
příhradovou konstrukcí. Jedná se o lávku s velkým
rozpětím bez vnitřních podpor (v řece Bečvě nejsou
žádné podpěry, konstrukce je samonosná). Ty totiž
nebyly správcem toku povoleny a bylo tedy nutno
dodržet světlost mezi opěrami (na břehu) stávajícího
sousedního betonového silničního mostu. Rozpětí lávky
mezi podporami tak činí úctyhodných 48 m (pokud
máme správné informace, tak lávka v Rožnově p. R.
do centra a ve Valašském Meziříčí u tenisových kurtů
je o celých 10 m kratší). Průchozí šířka lávky je 2,0 m
a pochůzí plocha lávky je tvořena dubovými fošnami.
Podchozí výška je cca 3,0 m, celá nová lávka je
kompletně osvětlena a bude jistě i více světla
na stávajícím betonovém mostě pro automobily.
U napojení na silnici III. třídy (na pravém břehu Bečvy)

je pro zpomalení cyklistů v místě, kde najíždějí na silnici
a kde se mohou ve větší míře potkávat s chodci, navržen
přirozený pravoúhlý retardér. V tomto místě měla stezka
pro chodce a cyklisty volně navazovat na kompletně
zrekonstruovanou křižovatku na silnici I.třídy I/35,
včetně semaforů, odbočovacích pruhů, vybočených
autobusových zastávek a chodníků. Tento projekt je
ale prozatím pozastaven. Vedení naší obce má zájem
projekt obnovit a nabídnout řidičům bezpečnou
a moderní křižovatku obdobnou, jako má sousední
město Zubří. Obec Zašová má navíc zpracovanou studii
na cyklotrasu právě od této křižovatky do obce a poté
po „staré cestě“ kolem restaurace U Václava
až k motorestu Pelikán.
Opěry a základy nové lávky jsou tvořeny bloky
z hladkého pohledového železobetonu. Z bezpečnostních
důvodů je lávka umístěna nad úrovní hladiny stoleté
vody i nad úrovní stávajícího silničního mostu.
Pohledově je pak lávka z vnější strany „opletena“
všudypřítomným valašským vrbovým proutím, které se
vždy používalo (a i dodnes se používá) na výrobu
velikonočních pomlázek, ošatek nebo košíků.
Ono proutí je ve skutečnosti šikmo kladený dřevěný rošt
z modřínových hranolů 80 x 80 mm. Celkem bylo
potřeba přes kilometr těchto hranolů. Ale původní
inspirace návrhu je stále patrná a dotváří moderní,
jednoduchý a účelový design lávky. V zapadajícím
slunci pak jistě vynikne jak výrazný barevný odstín
dřevěných prvků, tak pestrá stínohra, kterou různé
úhly obkladu rozehrají.

Výsledky přijímacího řízení do Mateřské školy Vidče, okres Vsetín
Přijatí uchazeči (registrační čísla)

01, 02, 03, 04, 05, 06, 07, 08, 09, 10, 11, 12, 13, 14, 15, 16, 17

Nepřijatí uchazeči (registrační čísla)
0

Hana Crhová, ředitelka MŠ Vidče

Lávka přes Bečvu na stezce pro chodce a cyklisty v obci Střítež
nad Bečvou
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Děkujeme Vám, že jste byli trpěliví a možná jste nám i
věřili, že to dokážeme. Jsem si ale jist, že stejně jako my
se těšíte na to, až budeme celou novou cyklotrasu v délce
cca 900 m plně využívat.

Cyklostezka Střítež-Háje > Vidče-Portáš
Společně s vedením obce Vidče pracujeme již od roku
2020 na cyklostezce z lokality Střítež-Háje do lokality
Vidče-Portáš. Celá cyklotrasa v délce cca 1200 m je nyní
v projekční fázi a má Vidče propojit s páteřní
cyklostezkou Bečva (VM > Rožnov > Velké Karlovice >
Vsetín > VM). S ohledem na propojenost našich obcí je
význam oněch 1 200 m výrazně větší. Do ZŠ Vidče chodí
nebo spíše dojíždí 65 střítežských žáků, naše děti hrají
u vás fotbal, vaše u nás zase volejbal, vzájemně
navštěvujeme kulturní a sportovní akce, ale je zde

i velká propojenost rodin, kamarádů a přátel. Možná
jste se teď trochu pousmáli, ale úzká silnice III. třídy
se svým stále narůstajícím provozem aut je velmi
nebezpečná, kroky vedení obcí jdou tedy logickým
bezpečnostním směrem.

Co se děje u nás v obci si naleznete ve fotografiích
i na webu: www.striteznb.cz/fotogalerie

Přeji Vám všem krásné a pohodové léto a budu rád,
když se u nás či u vás potkáme.

Ing. Pavel Gerla
starosta obce Střítež nad Bečvou



Zprávy z knihovny
Co přinesl květen do knihovny?
Tak třeba to, že nám přibylo 21 nových dětských
čtenářů. Stalo se to 18. května, kdy kolem videčské
knihovny letěl knižní křeček, přibrzdil a přistál rovnou
mezi prvňáčky, kteří přišli na návštěvu. Křečkovi i jeho
kamarádce, která přiletěla s ním, se mezi dětmi moc
líbilo. A protože mu prvňáčci předvedli i svou znalost
ve čtení, rozhodl se křeček pasovat je na nové Rytíře
krásného slova řadu čtenářského. Nejdříve ale musely
děti složit rytířský slib, že ve jménu pohádek, příběhů
a literárních hrdinů budou knihy číst, milovat
a ochraňovat. Pak se křeček chopil dřevěného meče
a každého z nich pasoval na Rytíře nebo Rytířku
čtenáře.
Na památku tohoto slavnostního aktu každý nový Rytíř
nebo Rytířka obdržel Pamětní list, průkazku
do knihovny a knížku, která je pravidelně vydávaná
právě jen pro tuto příležitost. Každým rokem je knížka
pro prvňáčka jiná. Tu letošní, Křeček v letu, pro děti
napsala spisovatelka Zuzana Barilová a ilustrovala
Markéta Vydrová. A protože křeček letěl vzduchem
pomocí balonků, dostaly děti balónky také.

V pátek 19. května jsme odstartovali zapojení naší
knihovny do úspěšného mezinárodního projektu
Bookstart - S knížkou do života, který pěstuje u dětí
lásku ke knihám v době od jejich prvních měsíců života
až po školkový věk.
Do tohoto projektu se knihovny snaží aktivně zapojit
rodiče a zároveň je přesvědčit, že jednou
z nejdůležitějších věcí, které mohou pro své děti udělat,
je věnovat jim svůj čas a možnost trávit společné chvíle
nad knihou ať už jen prohlížením a předčítáním, nebo
vyprávěním a zpíváním.

Jako první ve Vidči se s tímto projektem mohli seznámit
rodiče při letošním vítání nových občánků, kde obdrželi
dárkovou sadu Bookstartu, kterou připravil SKIP (Svaz
knihovníků a informačních pracovníků) a naše
knihovna. Tato sada obsahuje mimo jiné knížku
pro děťátko, doporučující seznam literatury a pozvánku
do knihovny včetně dárkového poukazu na první
čtenářskou průkazku zdarma.

Knihovna chce nabídnout rodičům pomoc nejen radou
a doporučením knih pro nejmenší, ale hlavně dát
možnost i prostor pro setkávání s ostatními rodiči.
Naše pozvání do knihovny platí pro všechny rodiče
malých dětí včetně těch, kteří už získali osobní
pozvánku při vítání občánků. Budeme se na vás těšit.
Scházet se v našem novém klubu maminek a tatínků
budeme vždy druhý pátek v měsíci dopoledne (9:30 –
11:00 h).

Co přinesl nebo přinese do knihovny červen?
V pátek 2. černa odpoledne patřila videčská
knihovna dětem ze školní družiny. Čekalo na ně
odpoledne nejen s nadílkou nových knih z cirkulačního
souboru, ale i poklad. Nejdříve jsme si četli a povídali
o knížkách, pak luštili pohádkové kvízy a zazpívali
písničky podle obrázkové nápovědy. Na závěr našeho
setkání se děti vydaly hledat poklad s překvapením,
který pro ně hlídal vodník u rybníčka před knihovnou.
Ve čtvrtek 22. června doplují do domovského přístavu
všichni ti, kteří se vydali na lov knižních perel.
Slavnostně ukončíme další ročník soutěže, perly
spočítáme a vítěze i ostatní lovce odměníme. Společně
s dětmi ze školní družiny, kteří přijdou lovcům fandit,
pak vyhlásíme nový ročník „Lovců perel“ na školní rok
2023/2024. Lovci i ostatní děti se mohou těšit
i na korálkovou minidílnu, ve které si budou moci sami
vyrobit náramky nebo přívěšky.

Na závěr mi dovolte, protože se blíží prázdniny, popřát
Vám krásné a pohodové léto a připomenout, že
po dobu trvání letních prázdnin bude mít knihovna
otevřeno:

středa: 10:00 – 17:00 hodin
pátek: ZAVŘENO

Božena Zajícová

11 5, 6/2023 Zpravodaj obce Vidče
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Od poloviny května jsme začali trénovat se všemi
družstvy na antukovém hřišti v areálu u fotbalového
hřiště. Tréninky zde budou probíhat do poloviny června.
Pro všechna družstva začne podzimní příprava v měsíci
srpnu.
Přípravka - pro naše nejmenší jsme uspořádali dva
turnaje barevného volejbalu společně s přípravkou
z Rožnova. Turnaje se hrály sokolovně ve Stříteži
a pořádali jsme je pouze pro oranžovočervenou, zelenou
a modrou barvu. První turnaj jsme hráli ve čtvrtek
30. 3. při účasti 26 dětí. Druhý turnaj se konal 27. 4.,
zúčastnilo se ho 24 dětí. Touto cestou chceme
poděkovat hráčkám kadetek S. Kovářové, N. Děcké,
K. Žlebčíkové, A. Randusové, které nám pomohly oba
turnaje zorganizovat. Všechny děti ukázaly velké
zlepšení volejbalových dovedností. Proto jsme začaly
s děvčaty trénovat šestkový a čtyřkový volejbal.
V přípravce máme pouze 5 kluků, proto s nimi
trénujeme na soutěž ve čtyřkovém volejbalu. Děvčata
i chlapci by již měli od podzimu hrát krajské soutěže,
v současné době se domlouvá jaké soutěže ( šestkové
nebo čtyřky ) se budou v dalším soutěžním období hrát.

Juniorky soutěž juniorek jsme dohrávali s kádrem
kadetek. Poslední zápas soutěže hrála děvčata doma
proti Valašskému Meziříčí. Na domácí půdě děvčata

první zápas prohrála 0:3 a druhý vyhrála 3:2. V celé
soutěži podávalo družstvo velmi bojovné výkony, které
proti starším a zkušenějším hráčkám stačily na výhru
v setech, ale ne na celkové vítězství v zápase. V této
soutěži, hrají děvčata až do 21 let. Naše děvčata
získané hráčské zkušenosti zúročily v soutěži kadetek.

Fotografie po vítězném zápase doma s družstvem
Rožnova, na fotografii chybí pouze nemocná hráčka
M. Říhová. Z leva: A. Urbanová, N. Děcká,
M. Žlebčíková, K. Říhová, K. Žlebčíková, Š. Dobešová,
T. Knapková, S. Kovářová, A. Lenomarová, Z. Jurčová.
Sedící: N. Trčková, A. Randusvá, S. Pospíšilová,
M. Urbanová. Všechny hráčky, kromě Knapkové,
Jurčové a Lenomarové hrály i za družstvo juniorek.

Kadetky hrály poslední zápas krajského přeboru doma
s Kroměříží. První zápas děvčata vyhrála 3:2, v druhém
prohrála 0:3. Vítězství v prvním zápase děvčatům
zajistilo v letošním ročníku 2022/2023 krásné 3. místo
v krajském přeboru kadetek. Je to velké povzbuzení
do další sezóny, protože jen 4 hráčky patří do této
věkové kategorie, ostatní děvčata jsou o 3 až 4 roky
mladší než jejich soupeřky. Pěkného umístění dosáhla
děvčata i v soutěži Poháru kadetek, kde obsadila také
také 3. místo.

Oddíl odbíjené
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Družstvo kadetek po zápase s Kroměříží.

Družstvo kadetek s diplomy a medailemi za třetí místo
v krajském přeboru kadetek a pohárové soutěži

Junioři hráli poslední zápas krajského přeboru doma
v pátek 24. 3. s družstvem Starého Města. Hráčům
se sice nepodařilo proti druhému družstvu v tabulce
zopakovat podzimní výsledek, kdy jsme Staré Město
na jejich hřišti jednou porazili, ale i tak naši hráči
podali proti soupeřům - starším o 3 až 4 roky - velmi
bojovný výkon. Po odehrání celé soutěže sice skončili
v závěru tabulky, ale s několika vyhranými zápasy
na kontě. O jejich zlepšení svědčí i to, že některé zápasy
prohráli velmi těsně 2:3, kdy zvítězila, jen větší herní
zkušenost soupeřů v koncovce. Vzhledem k tomu,
že tato kategorie se hraje do 21 let, mají naši ještě velmi
mladí hráči, vše před sebou.
Někteří hráči hráli soutěž kadetů čtyřek organizovanou
Moravskoslezským krajem. Soutěž se hrála turnajově
od října 2022 do května 2023. Nejvíce zápasů zde
odehráli P. Urban, T. Bělunek, J. Daněk, D. Skalík,
které do čtveřice povolených hráčů doplňovali P. Šilc,
K. Štreichl, J. Malota. Kluci v soutěži, kde hráli ve své
věkové kategorii, obsadili 1. místo. Gratulujeme.
Jsme velmi rády, že dva z našich hráčů se rozhodli
absolvovat kurz volejbalových rozhodčích III. třídy,
který také úspěšně dokončili, a tak náš oddíl má dva
nové volejbalové rozhodčí – Ondru Benu a Dana
Skalíka. I jim gratulujeme.

Foto po zápasu se Starým Městem, na fotografii chybí
nemocní Petřek, Šilc a Štreichl zleva: Bena, Bělunek,
Stiller, F. Daněk, J. Daněk sedící: Urban, Malota,
Skalík

20. 4. turnaj čtyřek v Rožnově zleva: Bělunek, Daněk,
Urban, klečí: Skalík



19.5. turnaj v Raškovicích diplom a medaile za 1. místo
v soutěži čtyřek - zleva: Šilc, Skalík, Urban, Malota

Hráčům, hráčkách a všem, kdo nám pomáhali
při organizaci chodu našeho oddílu, přejeme hezké
prázdniny.

A ještě prosba – potřebovaly bychom rozšířit náš
trenérský kádr. Pokud máte zájem nám s dětmi
pomoci, budeme velmi rády. Stavte se za námi
na jakýkoliv náš trénink. Děti budou trénovat od 1. 8.
2023 každé pondělí a pátek od 17,30 do 19 hodin,
v úterý a čtvrtek vždy od 16.30 do 19.00 hodin.

Trenérky odbíjené

TJ VIDČE - fotbalové soutěže finišují
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Muži
Kolo před koncem 10. místo ze 14 týmů v 1.A třídě
skupiny „A“ Zlínského kraje. Nebyla to jednoduchá
sezóna. Již na jejím startu jsme věděli, a to se plně
potvrdilo, že soutěž bude letos nesmírně vyrovnaná.
Po podzimu 7. místo a i když jsme se jednu dobu
pohybovali i v horní polovině tabulky, především vlivem
zranění hráčů základní sestavy jsme na jaře dobré
umístění neudrželi.
Přesto lze hodnotit sezónu 2022/2023 jako úspěšnou.
Nový trenér Milan Náměstek navázal na práci svého
předchůdce Jaroslava Maráka. Během sezóny jen
s jedinou posilou na postu brankáře Vasilem
Lobanovem a jak je už u nás několik let zvykem, pouze
s vlastními odchovanci. Hlavní trenér dokázal splnit rok
od roku těžší cíl, a to i v příštím roce nabídnout
„náročným“ videčským fanouškům atraktivní zápasy
doma na Sahaře. Velké poděkování patří nejen jemu,
ale i oběma asistentům Radimu Baslovi a Jiřímu
Vaculínovi. Poděkování patří rovněž hráčům a všem
dobrovolníkům, bez kterých by fotbal prostě hrát nešel.
Velké poděkování i Vám fanouškům kopané, velice si
Vaší podpory ať už u nás doma nebo i na hřištích
soupeřů vážíme !!!

Mládež
Když jsme na podzim roku 2016 jako jedni z prvních
v okrese využili možnosti sdružení dvou týmů
v mládežnických kategoriích a domluvili se
na spolupráci s odvěkým rivalem a na sportovním poli
nesmiřitelným soupeřem sousední Valašskou Bystřicí,
v tu dobu málokdo věřil, že tato spolupráce může
fungovat.
Nyní po sedmi letech můžeme konstatovat, že funguje.
Na startu jsme si řekli, že nebudeme hrát na výsledky,
ale snažit se dělat práci koncepčně, aby děti neměly
z důvodu chybějící kategorie potřebu odcházet jinam.
Prostě dělat práci, která nás trenéry baví a hlavně dává
smysl. Letos jsme měli v soutěžích všech pět týmů
v mládežnických kategoriích. Na konci soutěžního
ročníku 2022/2023 můžeme konstatovat, že nejenže
v dnešní těžké době pro kolektivní sport jsme měli
dostatek dětí na to, abychom mohli odehrát všech 77
zápasů důstojně, ale zároveň můžeme sdělit i těm,
pro které jsou výsledky ty nejdůležitější, že se nám letos
zatraceně dařilo!!!

Dorost (trenéři Vladislav Basel a Daniel Machýček)
na slušném 6. místě z osmi. Na startu soutěže 11 celků,
3 týmy se během soutěže odhlásily. Ze 14 zápasů
5 výher, 2 remízy a 7 proher. Skóre 35:34, počet bodů
17. Hlavní úkol být zásobárnou hráčů pro mužskou
kategorii splněn. Při letos nečekaně vysoké marodce
u „A“ týmu si stabilní místo v sestavě účastníka 1. A
třídy vybojoval David Šimša. Skvěle ho doplňují Jakub
Němec, Lukáš Novák a Vojtěch Pavlíček. Určitou porci
minut odehráli Antonín Basel a i trochu „opomíjený“
Filip Mičkal. Navíc ve Valašské Bystřici do velkého
fotbalu naskakující Filip Svak.

Starší žáci (trenéři Radek Mičkal a Radim Kopecký)
čerstvý vítěz Okresního poháru a z 11 celků skvělé
2. místo v Okresním přeboru. Z 20 zápasů 15 výher,
1 remíza a 4 prohry. Skóre 90:37, počet bodů 46. Nebýt
pravidla možnosti startu dvou starších hráčů
v kategorii, troufám si říct, že by letos svou soutěž
vyhráli.

Mladší žáci (trenéři Jiří Vaculín a Jan Heryán) suverén
Okresního přeboru sk.A. Osm týmů ve skupině
a z 20 zápasů 19 výher a 1 prohra. Skóre 125:27, počet
bodů 57. Na jaře bez zaváhání. Skvělý výkon. Jasný
postup na finálový turnaj v sobotu 10. června do
Francovy Lhoty.

Starší přípravka (trenéři Vladimír Nerád a Petr Nerád)
v Okresním přeboru sk. A z osmi týmů 4. místo.
Po podzimu předposlední a jen dvě výhry. Na jaře
neskutečná jízda a jen jedna prohra. Z 20 zápasů 11
výher a 9 proher. Skóre 144:177, počet bodů 33.
Uvidíme zda po dohrání zbylých dvou skupin bude
jejich výkon stačit k postupu mezi 12 nejlepších
družstev okresu v sobotu 17.6 do Rajnochovic.

Mladší přípravka (trenéři Vladislav Basel, Jiří Vaculín
a Zdeněk Němec) přihlášena až k jarním turnajům
a z větší části úplní začátečníci. Přesto počet hráčů
neskutečných 16 za půl roku činnosti. To svědčí o tom,
že fotbal u nás ve Vidči baví. Finálový turnaj za účasti
28 týmů tuto neděli 11. června v Zubří.
Bez skvělého zázemí, podpory Obce Vidče, Národní
sportovní agentury, Zlínského kraje a všech sponzorů
oddílu by naše práce byla komplikovanější a složitější.
Velké poděkování za podporu.
Sezóna pomalu končí, uvidíme co příští rok. Za vším
tím je obrovské nevyčíslitelné množství času stráveného
na hřišti mnohdy na úkor rodiny. Týden co týden
dvakrát odpoledne trénink a k tomu víkendové zápasy.
Tak snad ještě nějaký ten rok pro radost dětí
to neskutečné tempo ve zdraví vydržíme.
Díky za vše kolegové trenéři!!!

Mladší žáci přeborníci okresu Vsetín 2022/2023
Mladší žáci kategorie U13 nejlepší v okrese!!! Není to
náhoda, že tato kategorie si letos získala sympatie
za svou hru nejen u nás ve Vidči, ale trenéři slyšeli
slova chvály a uznání i na finálovém turnaji ve Francové
Lhotě. Pokora, disciplína, slušné chování, týmový duch.
To vše zdobilo tento tým a ten krůček po krůčku
si v sobotním dopoledni došel až pro zlaté medaile.
Po bronzových medailích a třetím místě na finálovém
turnaji mladší přípravky v roce 2019, o čtyři roky
později již ti nejlepší!!!
Vše odstartovalo vítězství v úvodním utkání turnaje
proti Kelči 3:0. Nikdo z nás v tu chvíli netušil, že vlastně
porážíme druhý tým turnaje. Skóre otevírá Nikolas
Valčík brankou přímo z rohového kopu, poté se krásně
křižnou střelou trefuje Adrian Nerád a skóre uzavírá
hlavičkou nejmladší člen týmu Štěpán Randus.
Následuje těžké utkání s Ústím a vítězství 2:0. Úvodní
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branku střílí z pokutového kopu
Václav Vanduch, v samotném
závěru utkání přidává pojistku
Václav Randýsek. Třetí utkání,
za soupeře je domácí tým
Francovy Lhoty a opět vítězství
3:0. Na úvodní branku Václava
Vanducha navazuje dvěma
přesnými zásahy Nikolas Valčík.
Turnaj spěje do samotného závěru
a v něm důležitá výhra s Podlesím
vysoko 9:0. Odevzdaný soupeř
a pohodové vítězství. V utkání si
zastříleli Václavové Vanduch
a Randýsek oba tři branky,
Nikolas Valčík, Jan Křenek a
Teodor Vaculín. Když následně
Kelč poráží sd Kateřinice/Ratiboř,
bylo kolo před koncem o mistrovi
rozhodnuto. I v posledním utkání
jsme ale nechtěli prohrát a hlavně
neinkasovat branku. To se
podařilo a remíza 0:0 se suverénem skupiny „B“ a třetím týmem turnaje sd Kateřinice/Ratiboř znamenala nejen to,
že celým finálovým turnajem procházíme bez prohry, ale i s impozantním skórem 17:0 !!! Skvělý výkon obrany v čele
s brankářem Adamem Petruželou.
Díky všem hráčům a trenérům za skvělou reprezentaci oddílu a díky i všem divákům, kteří po celý turnaj tým
neúnavně povzbuzovali!!!
Výsledky:
sd Vidče/Valašská Bystřice – Kelč 3:0
sd Vidče/Valašská Bystřice – Ústí 2:0
sd Vidče/Valašská Bystřice – Francova Lhota 3:0
sd Vidče/Valašská Bystřice – Podlesí 9:0
sd Vidče/Valašská Bystřice – sd Kateřinice/Ratiboř 0:0
Sestava foto: trenér Vaculín Jiří, Křenek Jan, Vanduch Václav, Petružela Adam, Křenek Robert, Mitáš Theodor,
Valčík Nikolas, Špaková Anežka a trenér Heryán Jan, dole Randus Štěpán, Vaculín Teodor, Kopecký Simon,
Nerád Adrian a Randýsek Václav.

Starší žáci vítězem II. ročníku Okresního poháru
Turnaj v malé kopané na šířku hřiště a branky 5 x 2 metrů. Počet hráčů 7 + 1.
Třináct družstev rozdělených do tří skupin sehrálo koncem března 2023 na hřištích s umělou trávou na Vsetíně,
ve Valašském Meziříčí a u nás ve Vidči kvalifikační turnaje o čtyři místa zajišťující účast na finálovém turnaji.
Ten se uskutečnil v úterý 30. května 2023 na travnatém hřišti v Jarcové. Při neúčasti Liptálu se tak systémem
každý s každým při čase 2 x 20.min. utkaly o celkové vítězství zbylé tři celky sd Val.Bystřice/Vidče,
sd Kelč/Rajnochovice a domácí tým, účastník krajské soutěže Jarcová.
Po loňském I. ročníku, kdy jsme se rovněž dokázali probojovat na finálový turnaj a v Juřince skončili
na nepopulárním 4. místě jsme tentokráte ani v jednom ze dvou zápasů nezaváhali. V prvním utkání jsme přehráli

po dobrém výkonu sd
Kelč/Rajnochovice a následně
ve vyrovnaném finálovém zápase,
kdy o vítězi rozhodla brzká úvodní
branka kanonýra Davida Vaculína
porazili nejtěsnějším rozdílem domácí
Jarcovou. Odvážíme si tak nejen
pohár za 1. místo, ale i krásný
putovní pohár OFS Vsetín. Skvělý
úspěch !!!

sd Valašská Bystřice/Vidče –
sd Kelč/Rajnochovice 4 : 1
Branky: Vaculín David 3x, Vanduch
Václav

sd Valašská Bystřice/Vidče –
Jarcová 1 : 0
Branky: Vaculín David

Sestava foto: trenér Kopecký Radim, Vaculín David, Fusek Šimon, Mitáš Jaroslav, Petružela Daniel, Dvořák
Štěpán, Pomkla Sebastian, Špak Vojtěch, trenér Mičkal Radek, dole Petružela Adam, Jurka Lukáš, Pastor Marek,
Mičkal Tadeáš, Vanduch Václav, Kopecký Matyáš a Stodulka Marek

Vladislav Basel
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Cvičení pro zdravá záda - Vidče
Od 1. 7. 2023 od 18.30 do 19.30 h

Kulturně sportovní areál Sahara Vidče

Lekce jsou vhodné pro všechny nesportovce, sportovce,
pro všechny, kteří chtějí rehabilitačně, ale i kondičně
procvičit každý sval v těle.
Jde o kombinaci relaxačních protahovacích cviků,
jógových pozic, základních cviků SM-Systému
a posilovacích prvků. Cvičení je zaměřené
na bolesti zad, zpevnění středu těla. Používáme
karimatky, lana SM-Systém a profi balanční podložky.

Kontakt: Leona Hubníková, tel. číslo 773 516 523

Obec Vidče hledá pracovníka na DPP
na údržbu veřejné zeleně. Vhodné
pro vitálního seniora/seniorku
s kladným vztahem k zahradě.
Bližší informace na OÚ Vidče
nebo na tel. čísle 602 716 368.




